
Protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Suchy Las 

z dnia 12.10.2017 roku. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Powitanie gości i członków Komisji. 

3. Stwierdzenie prawomocności posiedzenia. 

4. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

5. Przyjęcie protokołu KR z 3.10.2017 r.  

6. Informacja o wykonaniu budżetu za rok 2017. 

7. Kontrola Wójta Gminy Suchy Las w zakresie nadzoru właścicielskiego nad spółką GCI sp. z 
.o.o. (zaplanowanie kontroli - określenie czynności) 

8. Kontrola Wójta Gminy Suchy Las w zakresie nadzoru właścicielskiego nad spółką LARG Sp. 
z o.o. (zaplanowanie kontroli - określenie czynności) 

9. Sprawy bieżące.  

10. Wolne głosy i wnioski. 

11. Zakończenie posiedzenia. 
 

Ad. 1 – 3. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej G. Łukszo otworzył posiedzenie Komisji Rewizyjnej. Powitał 

członków Komisji i zaproszonych gości oraz stwierdził prawomocność posiedzenia – wszyscy 

członkowie obecni. 

 

Ad. 4. 

Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 5. 

Protokół z dnia 03 października 2017 roku został przyjęty 4 głosami za. Radny J. Ankiewicz wstrzymał 

się od głosu (nie był obecny na KR w dniu 03.10.2017). 

Ad. 6. 

Przewodniczący KR poinformował radnych, że Pani Skarbnik była zaproszona na posiedzenie KR, ale 

nie przybyła i nie wyznaczyła nikogo w zastępstwie. 

Radny J. Ankiewicz zwrócił uwagę na niski poziom przychodów majątkowych, a radny W. Majewski 

poinformował o niskim poziomie wydatkowania. 

Radny M. Przybylski poprosił p. Panią Aurelię Szczęsną, Kierownik Referatu Budowlano – 

Inwestycyjnego, aby poinformowała członków KR o tych inwestycjach, które nie będą w tym roku 

zrealizowane, a są wpisane do budżetu.  

Pani Aurelia Szczęsna, Kierownik Referatu Budowlano – Inwestycyjnego, omówiła szczegółowo te 

inwestycje, które nie będą realizowane oraz odpowiedziała członkom KR na zadane pytania i wyjaśniła 

etapy realizowanych inwestycji. 

Radny M. Przybylski – uważam, że największy problem jest w tym, że przetargi są zbyt późno 

rozpisywane. Jeśli do przetargu dochodzi w lipcu czy sierpniu, to wiadomym jest, że do końca roku nie 

sposób zdążyć z realizacją inwestycji. Należy zrobić coś, aby urealnić wykonanie inwestycji w danym 

roku budżetowym. 

Radny W. Majewski – należy etapować te inwestycje. 



Ad. 7 – 10. 

Przewodniczący KR wyśle zaproszenie do Pana Wójta na posiedzenie KR i poinformuje prezesa spółki 

GCI Sp. z o. o. o planowanym posiedzeniu. 

Radni ustalili, że do końca tygodnia (do 15.10. br.) prześlą pytania do Przewodniczącego KR, które 

chcieliby zadać Wójtowi w temacie nadzoru właścicielskiego nad spółką GCI Sp. z .o.o.  

Po kontroli GCI Sp. z o. o. Komisja zajmie się kontrolą Wójta Gminy Suchy Las w zakresie nadzoru 

właścicielskiego nad spółką LARG Sp. z o.o. 

Radni ustalili następne posiedzenie Komisji na 25 października br. o godz. 07.30. 

Ad. 11. 

Na tym posiedzenie Komisji zakończono.   

  

 

Protokółowała:         Przewodniczący: 

Justyna Krawczyk        Grzegorz Łukszo 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


